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Одной из характерных черт современного общества является динамичность всех процессов, 

протекающих в нем. Это объясняет актуальность его исследований и постоянный интерес к 

проблематике общества, тенденций его развития, перспектив его модернизации. Рассматривается 

авторская концепция по вопросу о специфике современного общества с точки зрения его социального 

устройства. Анализ работ К. Лэша отражает взгляды ученого в связи с определением перспектив 

демократического проекта. 
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One the features of modern society is the dynamics of all processes. It explains the topicality of its research 

and constant interest to the problematic of the society, tendencies of its development, prospects of the 

modernization. It is observed the position of the author on the specifics of modern society if to speak about its social 

construction. The material of the article shows the analysis of works by Ch. Lash and reflects outlooks of the author 

in defining the future of democracy. 
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